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meja obdelave novega projekta iz
gradnje krozi~ca. »To investicijo bo 
vodila Direkcija RS za infrastruktu-

T "~n"'U )'1;; -~'t: "Cno pVIlI~nUn(1" In· 

vesticija, okrog 600.000 evrov je 
vredna izgradnja igrisca z umetno 
travo in razsvetlj?\vo na Sp. Hajdini. 

Tmovska vas • Obcinski svetniki 0 prioritetnih nalogah do konca svojega mandata 

Prednost sofinanciranim investicijam . 
V prihodnjih dveh letih se bodo v Trnovski vasi osredotoCili na izgradnjo kolesark, na prenovo Simoniceve 
domacije in na asfaltitanje Cim veCjega dela od osmih kilometrov se neaSfaltiranih obCinskih cest. 

Obcina Tmovska vas spada med 
tist~ v Spodnjem Podravju, ki so 
potrdile nove enotne eene oskrbe 
s pitno vodo na sirsem ptujskem 
obmocju, tako za vodarino kot 
omreznino. Najvec pozomosti so 
namenili razpravi 0 prihodnjih in
vesticijah. »ledinili smo se v tem, 
da dame prednost investicijam, ki 
jih sofinancira drZava ali Evropska 
unija, kar v tem trenutku pomeni, 
da je med prioritetnimi nalogami 
do konea tega mandata izgradnja 

kolesarskih poti: na trasi Gocova
BiS, ki jo sofinancira direkcija za 
infrastrukturo, in na trasi Vitomar
ci-Tmo~ska vas, ki jo s 580.000 

evri sofinancira EU. Odlocili smo 
se tudi, da se bomo v letu 2021 Ie 
lotili obnove Simoniceve doma
cije, za katero ze imamo rezer
viranih 100.000 evrov evropskih 
sredstev in za katero je res skrajni 
cas, da jo spravimo pod streho,« 
pravi zupan Tmovske vasi Alojz 
Benko. 

Nove vsebine v nekdanji Kimovi hiSi trnovski ~etniki Se niso doreJdi. 

1.700 evrov za mmo niSo 
Tmovski svetniki so morali potrditi nehy novih cen 

pokopaliSkih storitev, in sicer v %Vezi z iamim zidom in 
prostorom za rawos polrojnilrovega pepela. Za odkup lame 
niSe v Zamem zidu bo tako treba odSteti 1.700 evrov, za 
letno vzdrievanje pa 25 evrov. Raztros pepela in ploSCica 
s polrojnikovimi osnovnimi podatki na skupnem obelefju 
staneta 280 evrov, letni vzdrievalni strolli pa zrudajo 11 
evrov. 

Pogovarjali so se tudi 0 bodo
cih vsebinah Mereatorjevega del a 
obcinske stavbe, ki naj bi ga ob
cina odkupila, kakor tudi 0 vsebi
nah, 5 katerimi bode napolnili ze 
kupljeno Kimovo hiso v srediscu 
Tmovske vasi. »Nicesar se nismo 
dorekli, a zacetek je, nas skupni 
cilj pa je gotovo prostore urediti 
tako, da bode kar najbolje sluzili 
obcanom.« 

Ceprav razpolagajo s skromniin 
proracunom, pa. so se svetniki 
kljub temu strinjali, da se v mese
eu dni pripravi popis neasfaltiranih 
obcinskih eest, teh je se priblizno 

osem kilometrov, in opredeli, ko
liko bi stala njihova obnova in as
faltiranje. »Na nekaj odsekih je to 
nujno, saj nam ponekodeesto ob 
neu~ih · dobesedno odnese, pozi
mi pa je vzdrZevanje nemogoce. 
Po analizi bomo sedli skupaj se 
z odborom za infrastrukturo in 
vaskimi odbori, da bomo naredili 
prioritetno listo najnujnejsih del, 
obenem pa paz iii tudi na to, da bo 
vsaka vas kaj dobila. Vse ne bo 510, 
nekaj pa . bomo zagotovo naredili 
v prihodnjih dveh letih,« obljublja 
Benko. 
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iskreno cestitamo ob praznovar 

praznika obcine Hajdina. 

Dornava • OPPNsprejet, sledi priprava ~ 

Kaj nastaja V ribiski 
obana Dornava pelje pdStopke za legalizacijl 
. doma v neposredni bliZini zeleznis1ce proge. Za t 
izdelali podrobni obanski nam (OPPN) in ga na 
bru tudi potrdili. 

OPPN bopodlaga za izris nacrta oziroma projekta za pril 
benega in uporabnega dovoljenja. Tako bode legalizirali 
preostalo obmocje pa uredili za sport in rekreacijo. Ribl 
vrsti sluzil ribolovu, ob njem bode lahko uredili manjse in ~ 
igrisce, tribune, parkirisca, manjsi gostinski objekt in glaml 
no od potreb in interesa investito~ev se lahko rekreacijsk 
naslednjim OPPN razsiri. V tej prvi fazi je temeljnega pome 
mo podlage za legalizacijo ribiSkega doma," je dejala Sne 
Skupne obcinske uprave Spodnje Podravje, kjer so priprav 
nacrt. Dornavski zupan Janko Mere je pojasnil, dase s S~ 
tijskih zemljisc dogova~ajo, da bi lahko obcina za sportno· 
obmocje v prihodnje koristila se dodatnih pet hekta~ev po' 

RibiSki dam bodo legalizirali, ob njem bo moZno graditi Spc 
strukturo. . 


